

جدول مالیات حقوق کارکنان مشمول قانون کار و اشخاصی که مشمول قانون نظام
هماهنگ پرداخت کارکنان دولت نمی باشند براساس ماده (۸۴) اصلاحی قانون مالیاتهای
مستقیم مصوب ۱۳۸۰/۱۱/۲۷ و تغییر ضریب حقوق به (۴۳۵) ریال در سال ۱۳۸۵

توضیحات	مالیات حقوق ماهانه (ریال)	مالیات حقوق سالانه (ریال)	نرخ های مقرر ماده ۸۵ و ۱۳۱ (درصد)	درآمد مشمول مالیات سالانه (ریال) پس از کسر معافیت ماده ۸۴ اصلاحی (مبلغ ۲۶/۱۰۰/۰۰۰ ریال)	حقوق سالانه (ریال)	حقوق ماهانه (ریال)
—	—	—	—	—	۲۶/۱۰۰/۰۰۰	۲/۱۷۵/۰۰۰
—	۱۷/۵۰۰	۲۱۰/۰۰۰	۱۰	۲/۱۰۰/۰۰۰	۲۸/۲۰۰/۰۰۰	۲/۳۵۰/۰۰۰
—	۳۲/۵۰۰	۳۹۰/۰۰۰	۱۰	۳/۹۰۰/۰۰۰	۳۰/۰۰۰/۰۰۰	۲/۵۰۰/۰۰۰
—	۸۲/۵۰۰	۹۹۰/۰۰۰	۱۰	۹/۹۰۰/۰۰۰	۳۶/۰۰۰/۰۰۰	۳/۰۰۰/۰۰۰
—	۱۳۲/۵۰۰	۱/۵۹۰/۰۰۰	۱۰	۱۵/۹۰۰/۰۰۰	۴۲/۰۰۰/۰۰۰	۳/۵۰۰/۰۰۰
—	۱۸۲/۵۰۰	۲/۱۹۰/۰۰۰	۱۰	۲۱/۹۰۰/۰۰۰	۴۸/۰۰۰/۰۰۰	۴/۰۰۰/۰۰۰
—	۲۳۲/۵۰۰	۲/۷۹۰/۰۰۰	۱۰	۲۷/۹۰۰/۰۰۰	۵۴/۰۰۰/۰۰۰	۴/۵۰۰/۰۰۰
—	۲۸۲/۵۰۰	۳/۳۹۰/۰۰۰	۱۰	۳۳/۹۰۰/۰۰۰	۶۰/۰۰۰/۰۰۰	۵/۰۰۰/۰۰۰
—	۳۳۲/۵۰۰	۳/۹۹۰/۰۰۰	۱۰	۳۹/۹۰۰/۰۰۰	۶۶/۰۰۰/۰۰۰	۵/۵۰۰/۰۰۰
—	۳۵۰/۰۰۰	۴/۲۰۰/۰۰۰	۱۰	۴۲/۰۰۰/۰۰۰	۶۸/۱۰۰/۰۰۰	۵/۶۷۵/۰۰۰
نسبت به مازاد	۴۱۵/۰۰۰	۴/۹۸۰/۰۰۰	۱۰ و ۲۰	۴۵/۹۰۰/۰۰۰	۷۲/۰۰۰/۰۰۰	۶/۰۰۰/۰۰۰
—	۵۱۵/۰۰۰	۶/۱۸۰/۰۰۰	۱۰ و ۲۰	۵۱/۹۰۰/۰۰۰	۷۸/۰۰۰/۰۰۰	۶/۵۰۰/۰۰۰
—	۶۱۵/۰۰۰	۷/۳۸۰/۰۰۰	۱۰ و ۲۰	۵۷/۹۰۰/۰۰۰	۸۴/۰۰۰/۰۰۰	۷/۰۰۰/۰۰۰
—	۷۱۵/۰۰۰	۸/۵۸۰/۰۰۰	۱۰ و ۲۰	۶۳/۹۰۰/۰۰۰	۹۰/۰۰۰/۰۰۰	۷/۵۰۰/۰۰۰
—	۸۱۵/۰۰۰	۹/۷۸۰/۰۰۰	۱۰ و ۲۰	۶۹/۹۰۰/۰۰۰	۹۶/۰۰۰/۰۰۰	۸/۰۰۰/۰۰۰
—	۱/۰۱۵/۰۰۰	۱۲/۱۸۰/۰۰۰	۱۰ و ۲۰	۸۱/۹۰۰/۰۰۰	۱۰۸/۰۰۰/۰۰۰	۹/۰۰۰/۰۰۰
—	۱/۲۱۵/۰۰۰	۱۴/۵۸۰/۰۰۰	۱۰ و ۲۰	۹۳/۹۰۰/۰۰۰	۱۲۰/۰۰۰/۰۰۰	۱۰/۰۰۰/۰۰۰
—	۱/۳۱۶/۶۶۷	۱۵/۸۰۰/۰۰۰	۱۰ و ۲۰	۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰	۱۲۶/۱۰۰/۰۰۰	۱۰/۵۰۸/۳۳۳
نسبت به مازاد	۱/۴۳۹/۵۸۳	۱۷/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۱۰۵/۹۰۰/۰۰۰	۱۳۲/۰۰۰/۰۰۰	۱۱/۰۰۰/۰۰۰
—	۱/۶۸۹/۵۸۳	۲۰/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۱۱۷/۹۰۰/۰۰۰	۱۴۴/۰۰۰/۰۰۰	۱۲/۰۰۰/۰۰۰
—	۱/۹۳۹/۵۸۳	۲۳/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۱۲۹/۹۰۰/۰۰۰	۱۵۶/۰۰۰/۰۰۰	۱۳/۰۰۰/۰۰۰
—	۲/۱۸۹/۵۸۳	۲۶/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۱۴۱/۹۰۰/۰۰۰	۱۶۸/۰۰۰/۰۰۰	۱۴/۰۰۰/۰۰۰
—	۲/۴۳۹/۵۸۳	۲۹/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۱۵۳/۹۰۰/۰۰۰	۱۸۰/۰۰۰/۰۰۰	۱۵/۰۰۰/۰۰۰
—	۲/۶۸۹/۵۸۳	۳۲/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۱۶۵/۹۰۰/۰۰۰	۱۹۲/۰۰۰/۰۰۰	۱۶/۰۰۰/۰۰۰
—	۲/۹۳۹/۵۸۳	۳۵/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۱۷۷/۹۰۰/۰۰۰	۲۰۴/۰۰۰/۰۰۰	۱۷/۰۰۰/۰۰۰
—	۳/۱۸۹/۵۸۳	۳۸/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۱۸۹/۹۰۰/۰۰۰	۲۱۶/۰۰۰/۰۰۰	۱۸/۰۰۰/۰۰۰
—	۳/۴۳۹/۵۸۳	۴۱/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۲۰۱/۹۰۰/۰۰۰	۲۲۸/۰۰۰/۰۰۰	۱۹/۰۰۰/۰۰۰
—	۳/۶۸۹/۵۸۳	۴۴/۲۷۵/۰۰۰	۱۰ و ۲۰ و ۲۵	۲۱۳/۹۰۰/۰۰۰	۲۴۰/۰۰۰/۰۰۰	۲۰/۰۰۰/۰۰۰

تهیه و تنظیم: دفتر فنی مالیاتی - گروه مشاغل و حقوق ۱/۷۶۲۱/م

جدول مالیات حقوق کارکنان مشمول قانون نظام هماهنگ پرداخت کارکنان دولت
براساس ماده (۸۴) اصلاحی قانون مالیاتهای مستقیم مصوب ۱۳۸۰/۱۱/۲۷ و تغییر ضریب
حقوق به (۴۳۵) ریال در سال ۱۳۸۵

حقوق ماهانه (ریال)	حقوق سالانه (ریال)	درآمد مشمول مالیات سالانه (ریال) پس از کسر معافیت ماده ۸۴	نرخ های مقرر ماده ۸۵ (درصد)	مالیات حقوق سالانه (ریال)	مالیات حقوق ماهانه (ریال)
۲/۱۷۵/۰۰۰	۲۶/۱۰۰/۰۰۰	—	—	معاف	معاف
۲/۵۰۰/۰۰۰	۳۰/۰۰۰/۰۰۰	۳/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۳۹۰/۰۰۰	۳۲/۵۰۰
۳/۰۰۰/۰۰۰	۳۶/۰۰۰/۰۰۰	۹/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۹۹۰/۰۰۰	۸۲/۵۰۰
۳/۵۰۰/۰۰۰	۴۲/۰۰۰/۰۰۰	۱۵/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۱/۵۹۰/۰۰۰	۱۳۲/۵۰۰
۴/۰۰۰/۰۰۰	۴۸/۰۰۰/۰۰۰	۲۱/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۲/۱۹۰/۰۰۰	۱۸۲/۵۰۰
۴/۵۰۰/۰۰۰	۵۴/۰۰۰/۰۰۰	۲۷/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۲/۷۹۰/۰۰۰	۲۳۲/۵۰۰
۵/۰۰۰/۰۰۰	۶۰/۰۰۰/۰۰۰	۳۳/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۳/۳۹۰/۰۰۰	۲۸۲/۵۰۰
۵/۵۰۰/۰۰۰	۶۶/۰۰۰/۰۰۰	۳۹/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۳/۹۹۰/۰۰۰	۳۳۲/۵۰۰
۶/۰۰۰/۰۰۰	۷۲/۰۰۰/۰۰۰	۴۵/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۴/۵۹۰/۰۰۰	۳۸۲/۵۰۰
۶/۵۰۰/۰۰۰	۷۸/۰۰۰/۰۰۰	۵۱/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۵/۱۹۰/۰۰۰	۴۳۲/۵۰۰
۷/۰۰۰/۰۰۰	۸۴/۰۰۰/۰۰۰	۵۷/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۵/۷۹۰/۰۰۰	۴۸۲/۵۰۰
۷/۵۰۰/۰۰۰	۹۰/۰۰۰/۰۰۰	۶۳/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۶/۳۹۰/۰۰۰	۵۳۲/۵۰۰
۸/۰۰۰/۰۰۰	۹۶/۰۰۰/۰۰۰	۶۹/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۶/۹۹۰/۰۰۰	۵۸۲/۵۰۰
۸/۵۰۰/۰۰۰	۱۰۲/۰۰۰/۰۰۰	۷۵/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۷/۵۹۰/۰۰۰	۶۳۲/۵۰۰
۹/۰۰۰/۰۰۰	۱۰۸/۰۰۰/۰۰۰	۸۱/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۸/۱۹۰/۰۰۰	۶۸۲/۵۰۰
۹/۵۰۰/۰۰۰	۱۱۴/۰۰۰/۰۰۰	۸۷/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۸/۷۹۰/۰۰۰	۷۳۲/۵۰۰
۱۰/۰۰۰/۰۰۰	۱۲۰/۰۰۰/۰۰۰	۹۳/۹۰۰/۰۰۰	۱۰	۹/۳۹۰/۰۰۰	۷۸۲/۵۰۰

تهیه و تنظیم : دفتر فنی مالیاتی - گروه مشاغل و حقوق